
                                 2015.évi Képviselői Beszámoló 

                                          

 

Készítette:  Rostagni Attila (  Fidesz) 

 

Pesterzsébeten születtem és itt is élek azóta, tehát igazán jó helyismerettel 

rendelkezem, és nagy az ismeretségi köröm.  

A 2014-es választáson listán jutottam be a Képviselő Testületbe, tehát nincs 

körzetem. Ezáltal az egész kerület lakosságának a gondjai és problémái 

foglalkoztatnak. Fogadóóra helyett telefonos elérhetőségem van, amivel élnek is 

az erzsébeti polgárok. Az önkormányzati funkcióim: A Jogi, Igazgatási és 

Közbiztonsági Bizottság elnöke vagyok. Ebből eredően főleg a közbiztonsággal 

kapcsolatban kérnek segítséget vagy tanácsot az emberek, amit többé kevésbé 

sikerül is teljesíteni. Részt vettem a Rendőrség által szervezett közbiztonsági 

fórumon, ahol több előadó is részt vett, akik az óvodától a középiskoláig 

oktatnak, illetve előadásokat tartanak. Ezt próbálom óvodai és iskolai szinten 

reklámozni, és összehozni az érintett feleket egymással. Például ilyen az 

Ovizsaru Program. A Baross utcai Kindergarten Óvodában az Óvodaszék tagja 

vagyok, ahol segítem az óvoda és az Önkormányzat közötti kapcsolatot. 

Találkozom a gyerekekkel, szülőkkel, a szülői munkaközösséggel, és a német 

nemzetiségi vezetőkkel. Részt veszek az óvoda által rendezett programokon. 

Kapcsolatot tartok civil szervezetekkel, például Pacsirta Klub, Kolping 

Egyesület, Pkobak Baráti Társaság. Amennyiben meghívnak, szívesen elmegyek 

a rendezvényeikre. Lakossági telefonos kérésekre intézkedtem közvilágítási 

problémákban, úthibák bejelentésében. Részt vettem a  IX.kerületi Vegyi Művek 

talajszennyezettség, talajvíz, illetve kismélységű kutak vizsgálatával kapcsolatos 



információinak megosztásában. A nyár folyamán történt hatalmas vihar és 

esőzés utáni károkkal kapcsolatban is több esetben intézkedtem például kidőlt 

fák, elektromos vezetékek leszakadása esetén. Minden héten szombaton reggel 

7-8 óra között a Tátra téri piacot látogatom és bevásárlás közben sűrűn 

megszólítanak a pesterzsébeti polgárok kisebb-nagyobb problémákkal. 

Szerintem ez többet ér, mint egy fogadó óra.  

Röviden leírva talán ennyi lenne a 2015. évi tevékenységem. Továbbra is nyitott 

vagyok bármilyen megkeresésre. 
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